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Protokoll från styrelsemöte för Samordningförbundet
Härnösand — Timrå

Datum: 2024-03-22

Plats: Härnösand, Rådhuset Storgatan 30, lokal Rådrummet

Närvarande ordinarie ledamöter: Monica Fällström, Härnösands kommun

Lena Loo, Arbetsförmedlingen

Lotta Qvarnlöf, Försäkringskassan, digital närvaro

Ersättare: Maritza Villanueva Contreras, Timrå kommun

Margareta Tjärnlund, Härnösands kommun

 

Övriga: Ulrika Sahlin, förbundschef

Utses att justera: Maritza Villanueva Contreras

Underskrifter:
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Ordförande Justeraré Förbundschef

 

BEVIS OM ANSLAG

Justering av Samordningsförbundets protokoll har tillkännagivits genom anslag på
huvudmännens anslagstavla

Sammanträdesdatum Anslaget uppsatt den Anslag nedtas den

2024-03-22 2024-04-10 2024-04-24

Förvaringsplats för protokollet är Härnösands kommun Protokollet omfattar $13-30

Ulrika Sahlin

Förbundschef
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§ 13 Mötets öppnande
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

$ 14 Fastställande av dagordning

Samordningförbundet beslutar:

Att godkänna dagordningen.

§ 15 Val av justerare

Samordningforbundetbeslutar:

Att utse Maritza Villanueva Contrerasatt justera protokollet.

§ 16 Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet.

Förbundschefen återkopplar gällande att brev till kommunerna nu är skrivet med
en uppmaningtill att de innan året är slut fakturera förbundet de medel som
insatserna har beviljats samt fakturerar det arvode som kommunerna under året

har betalat ut. Förbundschefen anser att brevet inte bör skickas förrän till hösten,

annars är risken stor att det glöms bort då det är dags att fakturera förbundet mot

slutet av året.

Förbundschefenfick vid styrelsemötet den 2 februari 2024 i uppdrag att
kontakta avgående ledamot i NNSstyrelse, Peter Vigren samt Karin Näsmark
och Måns Montell, valledamot för att höra om de kan tänka sig bli nominerade

ytterligare en mandatperiod. Samtliga har svarat att de vill bli nominerade igen,
därav har förbundschefen på uppdrag av styrelsen nominerat dem till NNS
styrelse.

Vid styrelsemötet den 2 februari 2024 fick förbundschefen i uppdrag att
kontakta förbundets NNS-kontaktperson, Christina Nordenö, för att höra om

NNSplanerar att göra en ny enkät rörande NNS arbete, eftersom det var en
sådan låg svarsfrekvens. Förbundschefen har fått svaret att en ny enkät planeras

då det tydligen hade varit något fel på länken vid tidigare utskick.

Samordningförbundet beslutar:
Att inte skicka påminnelsebrevet nu, utan nytt ställningstagande får tas till

hösten att eventuellt skicka det i november.
Att godkänna protokollet och lägga dettill handlingarna.

$ 17 Val av ledamot Arbetsförmedlingen
Arbetsförmedlingen har den 1 december 2023 beslutat att utse Lena Lootill

ordinarie ledamot i Samordningsförbundet Härnösand Timrås styrelse från och

med 1 november 2023.

Samordningsförbundet beslutar:

Att fastställa den utsedda ledamoten enligt huvudmannens val. Beslutet läggs
till handlingarna.
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§ 18 Valärende Region Västernorrland

Regionfullmäktige har den 21 februari 2024 beslutat att utse Mikael Gäfvert till

revisor i Samordningsförbundet Härnösand Timrå för tiden 21 februari 2024 -
31 december 2026.

Samordningsförbundet beslutar:

Att fastställa den utsedda revisorn enligt huvudmannens val. Beslutet läggs till

handlingarna.

§ 19 Val av medlemsrepresentant Härnösands kommun

Ordförande meddelar att Härnösands kommun har utsett Christina Ögrim till
medlemsrepresentant.

Samordningsförbundet beslutar:

Att fastställa den utsedda medlemsrepresentanten enligt huvudmannens beslut.
Beslutet läggstill handlingarna.

$ 20 Beviljande insatser 2024

Förbundschefen visar en sammanställning över de beviljade insatserna. Det är
avsatt 555 000 kr till insatsen Samordningskoordinator, men enligt uppgift från
enhetschef Eva Digas kommer ansökan till den insatsen inte att lämnas in förrän

till sommaren, så hon kommer endast att ansöka om cirka 250 000 kr. Detta

innebär att det finns 305 000 kr kvar och tillsammans med det som kan

användas från det egna kapitalet finns det 465 000 kr kvar till insatser under
2024. Förbundschefen har tillsammans med utvecklingsgruppen börjat titta på
vad dessa medel kan användastill och det finns vissa tankar.

Samordningsförbundet beslutar:
Att lägga informationentill handlingarna.

§ 21 Ekonomi

-Budgetuppféljning
Férbundschefen visar budgetuppféljningen per den 4 mars 2024. Fortfarande har

inte mycket hänt, men de som är beviljade medeltill insatser har uppmanats att

inkomma medfaktura på hälften av de medel de beviljats.

Samordningsförbundet beslutar:
Att lägga informationentill handlingarna.

§ 22 Enkat utvecklingsgruppen

Förbundschefen visar enkätsvaren från utvecklingsgruppen. Bedömningen

utifrån svaren är att utvecklingsgruppens samverkansmöten möjliggör dialog,
kunskapsöverföring och ökad förståelse för varandras uppdrag och att det i sin

tur ledertill utveckling av samverkan mellan förbundsmedlemmarna.
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§ 23

§ 24

§ 25

Samordningsférbundetbeslutar:

Att godkänna rapporteringen och instämmer i bedömningen.
Att lägga enkäten till handlingarna.

Årsredovisning för Samordningsförbundet Härnösand Timrå
verksamhetsår 2023

Förbundschefen redovisar innehållet i det upprättade förslaget till årsredovisning
för verksamheten 2023.

Samordningsförbundet beslutar:

Att fastställa årsredovisningen för 2023, med de ändringar som förbundschefen
får i uppdrag att göra. Datumet för underskrift sätts till 240322.

Slutrapport — Kapacitet vård i glesbygd

Förbundschefen ger en kort sammanfattning av slutrapporten.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna rapporten och lägga dentill handlingarna.

Informations- och rapportärenden
- Försäkringskassans informationsmöte

Ordförande och förbundschefen återger kort om vad som sades på mötet.
Försäkringskassans omorganisation har för vissa förbund medfört förändring av
ledamöter i styrelsen. Personalomstruktureringen kan i år påverka

Försäkringskassans deltagande på vissa medlemssamråd.
Försäkringskassan informerade även att deras ambition genom

omorganisationenär att förbättra sig i sitt samverkansuppdrag samt renodla
uppdraget för de som arbetar med samverkansfrågorna. De arbetar för att skapa
förutsättningar för utvecklandet av samverkan.

- Samverkansfrukost |

Förbundschefen berättar att hon genomfört en samverkansfrukost i Härnösand.

Det var 20 personer som deltog från förbundsmedlemmarna. Tyvärr kunde inte
någon handläggare från Försäkringskassan delta denna gång på grund av deras

reserestriktioner. Återkopplingentill förbundschefen var att frukostmötet
uppskattades, då det bl a knöts nya kontakter. Förbundschefen planerar att

genomföra en samverkansfrukost i Timrå under hösten, därefter får det
utvärderas om fler ska bokas in samt om det ska bjudas in någon föreläsare eller
likande.

- Nomineringar till NNS

Förbundschefen har lämnat in de nomineringar till NNS som styrelsen beslutat
om på föregående styrelsemöte.

- Välfärdsguiden

De insatser som finns inom Timrå och Härnösands kommun och som finns

upptagna i insatskatalogen håller på att föras övertill Välfärdsguiden.
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§ 26

§ 27

§ 28

- Begäran om utlämnande av handlingar

Samordningsförbundet har fått ett konstigt utformat mail med en begäran om

utlämnande av samtliga protokoll från beredningsgruppen från 2017 samt från
ett intranät. Förbundschefen berättar att hon kontaktade Timrå kommuns IT-

avdelning för att höra om det bedömdes varariskfritt att svara på mailet, vilket

det var. Förbundschefen besvarade därefter mailet enligt följande, att då
förbundet varken har någon beredningsgrupp eller något intranät, så kan vi inte

skicka några sådana handlingar. Därefter har förbundet inte fått någon
ytterligare begäran.

Samordningsförbundet beslutar:

Att Samordningsförbundet inte ska ingå i Hälsam som lokalt
strukturadministrativt stöd.

Att inspirationsdagen den 9 september får vara ett avstamp för ett eventuellt
vidare arbete med målgruppen UVAS.

Att tacka för informationen och lägga dentill handlingarna.

Beslut om eventuell taxa för utlämnande av handlingar

Samordningsförbund har, som andra offentliga aktörer, rätt att besluta om taxa
för utlämnande av såväl fysisk som digital handling. Taxan ska vara skälig
utifrån en självkostnadsprincip. Förbundschefen föreslår att

Samordningsförbundet Härnösand Timrå fastställer taxan enligt Härnösands
kommunsbeslut om taxa för kopiering av allmänna handlingar.

Samordningsförbundet beslutar:

Att samordningsförbundet Härnösand Timrå ska följa den taxa för utlämnande
av allmänna handlingar som kommunfullmäktige i Härnösands kommun har
beslutat om och som gäller från och med november 2017.

Utbildning, konferenser samt inbjudningar
-Inspirationsdagen UVAS9 september

Förbundschefen informerar om att planeringen av dagen pågår för fullt och inom
kort kommerett ”Save the date” mail att skickas ut.

Samordningsförbundet beslutar:

Att lägga informationentill handlingarna.

Övriga frågor

Ordförande påtalar att det alltid finns möjlighet att lägga in informationspunkter
på styrelsemöten, om det dyker upp något intressant, som vi vill få mer
information om.

Margareta Tjärnlund önskar ta del av hur implementeringen av avslutade
insatser ser ut en tid efter att insatsen avslutats.
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Ambitionenäratt allt ska vara överflyttat innan sommaren. Det planeras ingen
ny invigning, men förbundschefen planerar att ge information om

Välfärdsguiden på förbundsmedlemmarnas arbetsplatsmöten.

- Hälsam

Förbundschefen berättar att Ånges socialchef, Katarina Persson var med på

senaste förbundschefsträffen och informerade om Hälsam. Syftet med hennes

deltagande var att fråga oss förbundschefer i länet om vi kan ingå i Hälsam som

lokalt strukturadministrativt stöd och i det ingår mötesplanering (expediera
kallelser, beredning inför möten, minnesanteckningar) samt utredning/förslag till
beslut.

- Utvecklingsgruppen

Förbundschefen informerar att på senaste mötet diskuterades det bl a om
organisationernas arbete med UVAS (unga som varken arbetar eller studerar

ålder 16-29 år), för att se om det finns behov och intresse att arbete med den
målgruppen. Vid diskussion framkom att naturligtvis är arbete med denna

målgrupp viktig, men ingen särskild insats pågår idag för denna målgrupp
utöver kommunernas KAA (kommunalt aktivitetsansvar för ungdomar som inte
är inskrivna i gymnasieskola eller som saknar behörighettill högskolestudier

omfattas av kommunens aktivitetsansvar för de i åldrarna 16-19 år).
Det diskuterades att möjlighet finns att ta hjälp av Samordningsförbundet i

arbete kring denna målgrupp, men skulle det bli aktuellt, så måste det först
fastställas att det är en prioriterad målgrupp, finnas en förankring och det måste
mobiliseras nyckelpersoner/organisationer som dr involverade i malgruppen och'

även har mandat. Inspirationsdagen som är planerad att genomföras den 9
septemberhar i år temat UVAS och under denna dag kommerdet finnas
möjlighet för kommunernaatt diskutera sitt arbete med denna målgrupp samt ta
ställning till hur man vill gå vidare.

- Styrgrupperna

Förbundschefen har fått information från insatsernas styrgrupper att arbetet i

insatserna pågår för fullt. Samtliga insatsägare är informerad om att delrapporten
ska lämnastill förbundschefen senast den 20 maj.

- MUCF

Förbundschefen visar ett bildspel som MUCF (Myndigheten för ungdoms- och
civilsamhällesfrågor) tagit fram till Samordningsförbundet i Sundsvall. Där

framgår det fakta om målgruppen samt vilken hjälp man kan ta från MUCF i

arbetet med målgruppen. De erbjuder ett processtöd i arbetet med UVAS,för att
kommafram till hur situationen i kommunenser ut och hur man vill och kan
jobba vidare med målgruppen.

- NNS månadsbrev

Förbundschefen går kort igenom informationsbrevet.
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8 29

8 30

ARBETSFÖRMEDLINGEN === Region

Förbundschefen föreslår att bjuda in KPMGtill något styrelsemöte, ifall de inte
samlar ihop samtliga förbundi länet för dialog om årsredovisningarna, som EY
tidigare gjorde.

Samordningsförbundet beslutar:

Att förbundschefentill styrelsemötet i maj, undersöker om och hur några

tidigare avslutade insatser har implementerats i ordinarie verksamhet.
Att förbundschefen bokar in KPMG på något kommande styrelsemöte, ifall inte
de kallar sammantill ett revisionsmöte.

Nästa möte

Nästa möte är den 31 maj i Timrå. Lokal kommeratt framgå på kallelsen.

Mötets avslutning

Ordförande avslutar mötet med att tacka för mycket bra diskussioner och goda
idéer.
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